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ROMÂNIA 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 
 

PROCES – VERBAL  
încheiat cu ocazia şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data 

de 30.06.2011 
 
 
 
 

Conducerea şedinŃei este exercitată de d-nul CAZAN FLORIN care a fost ales 
preşedinte de şedinŃă prin Hotărârea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara nr. 112/2011 
adoptată prin votul deschis al majorităŃii consilierilor locali în funcŃie. Durata mandatului 
preşedintelui de şedinŃă este de 2 luni. 

 
Dl. Cazan Florin:  
Se dă citire rugăciunii „Tat ăl nostru”.  
 
“Domnilor consilieri, stimaŃi invitaŃi, 
 Declar deschisă şedinŃa de astăzi a Consiliului local al municipiului Hunedoara, 

anunŃându-vă că din totalul de 21 consilieri şi-au înregistrat prezenŃa până la această oră un număr 
de 15 consilieri. Lipsesc domnii consilieri Apostolescu Dan, Baloşin Nicolae, Culcea Tudorel, Chiş 
Şerban Ana-Aurelia, Farcaş Ladislau şi Munteanu Gigi. 

Vă informez că la şedinŃa de astăzi participă de drept: dl. primar Ovidiu Marius Hada, 
dl. viceprimar Dan Nicolae Robert şi dl. secretar Aurel RaŃă-Bugnariu. 

Ca invitaŃi participă directori, şefi de servicii şi birouri din cadrul Primăriei municipiului 
Hunedoara, reprezentanŃi AquaPrest, reprezentanŃi ai Spitalului Municipal „Al. Simionescu” 
Hunedoara, precum şi presa locală. 

 
În continuare se dă cuvântul domnului Secretar Aurel RaŃă-Bugnariu, pentru a 

prezenta stadiul legalităŃii hotărârilor adoptate în şedinŃele din data de 31.05.2011 şi 17.06.2011.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„InstituŃia Prefectului judeŃului Hunedoara, nu a avut obiecŃii, până la data prezentei 

şedinŃe, cu privire la legalitatea hotărârilor adoptate în şedinŃele Consiliului Local din data de 
31.05.2011 şi 17.06.2011. S-au făcut însă obiecŃiuni la: 

 
- HCL nr.77/2011 privind aprobarea  efectu ării demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea 

Funciar ă a unor terenuri necesare promov ării proiectului „Extinderea şi reabilitarea 
infrastructurii  de ap ă şi apă uzată în jude Ńul Hunedoara”,din proprietatea  Statului Român în 
proprietatea  public ă  a municipiului Hunedoara. 

 
Motivul: la lit. „a” era terenul situat în satul HobiŃa comuna Pui. Am rezolvat această 

problemă prin înscrierea în C.F. HaŃeg, a terenului pe baza  Hotărârii Guvernului privind aprobarea 
domeniului public al municipiului Hunedoara, şi a documentaŃiei topografice, urmând să primim 
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extrasul de carte funciară, iar la două din acele terenuri era Pădurea Chizid, ca adresă, cartea 
funciară cere şi adresă, şi ni s-a cerut să facem dovada că nu sunt în fondul forestier, ori această 
dovadă nu o poŃi face fiindcă ele sunt de zeci de ani în zonă, aşa că am eliminat din conŃinutul 
hotărârii adresa, şi o aveŃi pe ordinea de zi astăzi. 

 
Procesele verbale ale şedinŃelor anterioare, din data de 30.05.2011 şi 17.06.2011, 

care au fost puse în timp util la dispoziŃia consilierilor, au fost semnate de către secretar precum şi 
de către preşedintele şedinŃelor anterioare, se supun aprobării Consiliului local.” 

Procesele verbale se aprobă cu unanimitate de voturi. 

Domnul  primar prezintă ordinea de zi.  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Ordinea de zi este cea prezentată, nu s-a schimbat nimic.” 

Se supune la vot ordinea de zi, care se aprobă cu unanimitate de voturi.  
 

Dl. Cazan Florin:  
„Cunoscându-se şi aprobându-se ordinea de zi, rog pe domnii consilieri care au un 

interes patrimonial, fie personal, fie prin soŃ, soŃie, afin sau rude până la gradul IV inclusiv, în 
problemele supuse dezbaterilor Consiliului local, să anunŃe înainte de a intra în dezbaterea ordinii 
de zi, pentru a se consemna în procesul verbal. 

Vă aducem la cunoştinŃă faptul că hotărârile adoptate de Consiliul local cu încălcarea 
dispoziŃiilor art. 46 alin.(1) din Legea administraŃiei publice locale nr. 215/2001, republicată, cu 
modificările şi completările ulterioare, sunt nule de drept.” 

De asemenea vă aducem la cunoştinŃă faptul că potrivit art.77 din Legea nr. 393/2004 
privind Statutul aleşilor locali,  „(1) … consilierii locali nu pot lua parte la deliberarea şi adoptarea de 
hotărâri dacă au un interes personal în problema supusă dezbaterii.  
                   (2) În situaŃiile prevăzute la alin. (1), consilierii locali (…) sunt obligaŃi să anunŃe, la 
începutul dezbaterilor, interesul personal pe care îl au în problema respectivă.”  

 Potrivit prevederilor art.81 din legea sus menŃionată, ”Hotărârile adoptate cu 
nerespectarea dispoziŃiilor art. 77 sunt nule de drept ....” 

Nu este cazul. 
 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „În acest moment sunt 17 consilieri prezenŃi, a venit doamna consilier Chiş Şerban 

Ana-Aurelia şi domnul consilier Baloşin Nicolae.” 
 

La punctul 1 al ordinii de zi se d ă cuvântul ( se adoptă cu votul majorităŃii 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  municipiului 
Hunedoara, pe anul 2011. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
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Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-13 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.115/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În acest moment sunt 18 consilieri prezenŃi, a venit domnul consilier Farcaş Ladislau.” 

 
La punctul 2 al ordinii de zi se d ă cuvântul  (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui grup de elevi olimpici 
din municipiul Hunedoara la tabăra de vară Balatonbereny-Ungaria, în perioada 25-31 IULIE 2011. 

 
                  -     d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
                -     d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
               -     d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
                -     d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură- aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.116/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 3 al ordinii de zi se d ă cuvântul ( se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 2.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru promovarea proiectului cultural „ Scriitorii la ei 
acasă” în vederea  publicării  unei cărŃii a scriitorului Eugen Evu.” 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu  sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În acest moment sunt 19 consilieri prezenŃi, a venit domnul consilier Culcea Tudorel.” 
 
Hotărârea nr.117/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 4 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 16.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul 
desfăşurării proiectului „Recuperarea valorilor de patrimoniu şi întărirea identităŃii culturale – atelier 
de arheologie experimentală în Castelul Corvineştilor”. 
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                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
 „Vreau să vă explic un pic despre ce este vorba. Este un proiect mare al Ordinului 

Cavalerilor de Hunedoara, proiect în care cofinanŃarea acestor 16.000 de lei reprezintă o parte din 
finanŃarea întregului proiect, proiectul e finanŃat cu 50.000 de lei de către Ministerul Culturii, şi 
pentru implementarea proiectului respectiv este nevoie de completarea cu aceşti bani. Este o 
premieră în Hunedoara, iar oraşul nostru nu va avea decât de câştigat prin promovarea valorilor 
culturale, prin ceea ce se va găsi în urma atelierului şi muzeului de arheologie. Va fi urmat de o 
expoziŃie itinerantă, vă daŃi seama că este un mijloc de promovare pentru ca Hunedoara să ….” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
„În acest moment sunt 20 de consilieri prezenŃi, a venit domnul consilier Apostolescu 

Dan.” 
 

Întrucât nu  sunt mai înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.118/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 5 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 6.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu prilejul 
desfăşurării manifestării culturale „În căutarea cavalerilor pierduŃi”. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
 În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 

 
Dna. Chiş Şerban Ana-Aurelia:  
 „Proiectul „În căutarea cavalerilor pierduŃi” se adresează elevilor de liceu care vor 

participa la diverse activităŃi. Sunt elevi de la diferite licee din municipiu şi din judeŃ. FinanŃarea este 
tot aşa de 50.000 de lei din partea Ministerului Culturii. Este bine venit şi acest proiect. Pentru mai 
multe amănunte îl avem aici pe reprezentantul Ordinului Cavalerilor de Hunedoara şi îl puteŃi 
întreba mai multe amănunte dacă vreŃi. Noi îi ajutăm aici, iar ei ne vor ajuta în activităŃile următoare, 
pentru că văd că, din fericire, municipiul Hunedoara a intrat acum într-o perioadă fastă în care şi 
cultura are un cuvânt de spus. MulŃumesc.” 
 

Întrucât nu  mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
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Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.119/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 6 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului serviciului public de 
alimentare cu apă şi de canalizare în Municipiului Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.120/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de organizare şi 
funcŃionare a Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor,  Regulamentului de 
funcŃionare a PieŃei Obor, Regulamentului de funcŃionare a Complexului Comercial Dunărea. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil. 

 
În continuare se dă cuvântul domnilor consilieri. 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Referitor la piaŃă, când se va reda pieŃei magazinul alimentar din incintă?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Este al pieŃei.” 
 
Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Este destul de mare.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Trebuie reabilitat domnule consilier. Fondurile de care dispune piaŃa nu sunt 

suficiente pentru reabilitare, iar în fiecare an PiaŃa Obor este prinsă în lista de investiŃii, şi niciodată 
nu avem suficienŃi bani să o reabilităm. Avem o problemă cu piaŃa de la Dunărea care este un 
consumator de bani, fără să aducă bani la buget. Avem nenumărate rapoarte în care directoarea 
pieŃei ne sugerează să închidem piaŃa de la Dunărea.”      
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Dna. Aldea Ana Maria:  
 „Este o investiŃie mare acolo.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acea investiŃie nu-şi plăteşte nici măcar curentul şi gazul. O să vă prezint luna 

viitoare rapoartele dânsei şi cheltuielile pe care le avem cu acea piaŃă de la Dunărea, care este total 
ineficientă.”  
 

Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „O altă întrebare. Cum s-ar putea amenaja parcarea de la piaŃă, din faŃa blocului unde 

am avut noi cămin?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „ Parcarea din lateral de pe strada Nicolae Bălcescu?” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
„Da, parcarea aceea de la piaŃă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „O să trimit colegii de la DirecŃia Tehnică să verifice.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Vreau să vă mulŃumesc pe această cale pentru că s-a făcut curăŃeniei la Liceul 

Sanitar. Dacă s-ar putea lărgi parcarea cu un metru, să se facă un mic studiu…”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „E foarte aproape de bloc clădirea existentă…Atunci trebuie reabilitat şi drumul cum 

mergi spre Policlinică şi lărgită zona. O să trimit colegii de la Tehnic.” 
 
Dl. Poant ă Marinel:  
 „Este cuprinsă pe programul subsecvent în etapa a doua.”  
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier HepuŃ, tocmai am fost informat de colegul meu de la Tehnic că 

este cuprinsă în faza a doua a contractului subsecvent, deci va fi cât de curând.”  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.121/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 8 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la plata impozitului pe 
clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în ultimele 60 de luni. 

 
                -    d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.122/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 9 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin licitaŃie publică  a  
terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat în b-dul  Corvin nr.9 , înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr.63685, nr. CF vechi  335N, nr. cadastral 1775, aflat în domeniul privat al municipiului 
Hunedoara. 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

                -    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-  d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – amendament la art.2:  
suma minimă de la care va porni licitaŃia va fi de 60 euro/m2, fără T.V.A. 

 
Se supune la vot amendamentul comisiei de comerŃ care se aprobă în unanimitate. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 3 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat în b-dul Corvin nr.9, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.63685, nr. CF vechi 335N, nr. cadastral 1775, aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
 - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte, 20 voturi “pentru”; 

       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru 20 voturi “pentru”; 
       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru 20 voturi “pentru”; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C.- membru 20 voturi “pentru”; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale– membru 20 voturi “pentru”; 
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării şi desfăşurării licitaŃiei 
publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat în b-dul Corvin nr.9, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.63685, nr. CF vechi 335N, nr. cadastral 1775 , aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara, este următoarea: 
 

 - Hada Ovidiu Marius – primar – preşedinte; 
       - Demeter Ladislau – director tehnic – membru; 
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       - Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu Buget, finanŃe, contabilitate – membru; 
       - Gherghina Horia – inspector specialitate U.A.T.D.C. - membru; 
       - Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale – membru. 
 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea membrilor de rezervă a comisiei în vederea 
organizării şi desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat 
în b-dul Corvin nr.9, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.63685, nr. CF vechi 335N, nr. cadastral 1775, 
aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, a constatat următoarele: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte 20 voturi “pentru”; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru 20 voturi “pentru”; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru 20 voturi “pentru”; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru 20 voturi “pentru”; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru 20 voturi “pentru”. 

 
În urma acestor rezultate, membrii de rezerv ă ai comisiei  în vederea organizării şi 

desfăşurării  licitaŃiei publice pentru vânzarea terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat în b-dul 
Corvin nr.9, înregistrat în C.F. Hunedoara nr.63685, nr. CF vechi 335N, nr. cadastral 1775 , aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara, sunt următorii: 

 
      - Dan Nicolae Robert – viceprimar – preşedinte; 
      - Bilei Lucian–  consilier A.D.P.P. – membru; 
      - Leştaru Daniela Carmen - şef birou  Persoane fizice - membru; 
      - Muntean Ioan  – consilier U.A.T.D.C – membru ; 
      - Toma Anamaria   – consilier juridic – membru. 

 
Art.4-7 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.123/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 10 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării demersurilor pentru 
înregistrarea în  Cartea Funciară a  unor terenuri necesare promovării proiectului „Extinderea şi 
reabilitarea infrastructurii  de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara”,  din proprietatea  Statului 
Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

                -    d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.124/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 11 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 din Hotărârea  Consiliului Local 
al municipiului Hunedoara nr. 75/2011 privind aprobarea  concesionării   prin licitaŃie publică  a  
terenului în suprafaŃă de  23,0 mp situat în str. Rândunicii  bl. 41 , înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 
62682 nr. cad. 62682, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 1 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind modificarea art.5 din Hotărârea Consiliului Local al municipiului 
Hunedoara nr.75/2011 privind aprobarea  concesionării  prin licitaŃie publică  a  terenului în 
suprafaŃă de 23,0 mp situat în str. Rândunicii  bl.41, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 62682 nr. cad. 
62682, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, prin înlocuirea d-nei Muntean Adriana  cu 
d-na Popa  Aurelia  Anişoara,  a constatat următoarele: 

 
                     -  Popa Aurelia Anişoara 20 voturi“pentru” 
 

În urma acestor rezultate, se modifică art.5 din Hotărârea Consiliului Local al 
municipiului Hunedoara nr.75/2011 privind aprobarea  concesionării  prin licitaŃie publică  a  
terenului în suprafaŃă de 23,0 mp situat în str. Rândunicii  bl.41, înregistrat în C.F. Hunedoara nr. 
62682 nr. cad. 62682, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara, prin înlocuirea d-nei 
Muntean Adriana   cu d-na Popa  Aurelia  Ani şoara . 

 
Art.2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.125/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 12 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  prin licitaŃie publică  a  
terenului în suprafaŃă de 279,0 mp situat în str. Trandafirilor, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr.63048 provenită din conversia pe hârtie a CF nr. 5792, nr. Top. 2539/57/A, aflat în domeniul 
privat al municipiului Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-  d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – amendament la art.3: 
suma minimă de la care va porni licitaŃia va fi de 4 euro/m2 pe an. 
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Se supune la vot amendamentul comisiei de comerŃ care se aprobă în unanimitate. 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Având în vedere faptul că art. 5 din cadrul proiectului de hotărâre are caracter 

individual (cu privire la persoane) votul va fi secret. Se ia o pauză de 5 minute pentru numărarea 
voturilor şi încheierea procesului-verbal de către comisia de validare. 

Comisia de validare, numită în temeiul art.31, alin.(2), şi art.45 alin.(1) din Legea 
administraŃiei publice locale nr.215/2001, republicată, cu modificările şi completările ulterioare, 
aprobată prin Hotărârea nr.117/2008 a Consiliului Local al Municipiului Hunedoara, procedând la 
numărarea buletinelor de vot privind stabilirea comisiei în vederea organizării licitaŃiei pentru 
concesionarea terenului în suprafaŃă  de 279,0 mp situat în str. Trandafirilor, înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.63048, provenită din conversia pe hârtie a CF nr.5792, nr.top.2539/57/A, aflat în 
domeniul privat al municipiului Hunedoara,  a constatat următoarele: 

 
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 20 voturi „pentru”; 
- Demeter Ilie  – consilier local – membru 20 voturi „pentru”; 
- Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 20       

voturi „pentru”; 
- Gherghina Horia – inspector  S.U.A.T– membru 20 voturi „pentru”; 
- Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale – membru 20 

voturi „pentru”; 
- Şăucă Ştefan– director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara - membru 

20 voturi „pentru”; 
- Nicula Ana – inspector – membru 20 voturi „pentru”;   
 

În urma acestor rezultate, comisia în vederea organizării licitaŃiei pentru concesionarea 
terenului în suprafaŃă  de 279,0 mp situat în str. Trandafirilor, înregistrat în C.F. Hunedoara 
nr.63048, provenită din conversia pe hârtie a CF nr.5792, nr.top.2539/57/A, aflat în domeniul privat 
al municipiului Hunedoara, este următoarea: 
                   
- Ovidiu Marius Hada – primar – preşedinte 
- Demeter Ilie  – consilier local – membru 
- Popa Aurelia Anişoara – şef Serviciu buget, finanŃe contabilitate – membru 
- Gherghina Horia – inspector  S.U.A.T – membru 
- Poenar Adina  – consilier juridic Serviciul impozite şi taxe locale – membru 
- Şăucă Ştefan– director AdministraŃia finanŃelor publice Hunedoara - membru 
- Nicula Ana – inspector – membru   

 
                     Art.6-8 se aprobă în unanimitate. 

Hotărârea nr.126/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 
consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale administrativă a persoanei 
care ocupă fără titlu apartamentul nr. 3 situat în Hunedoara, b-dul. Corvin nr. 11, bl. CM1, precum şi 
a bunurilor existente în apartament. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.127/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. Cazan Florin:  
 „Propunem o pauză de 10 minute.” 
 
Dl. Hepu Ń Teodor:  
 „Pentru ce mai facem pauză?” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „HaideŃi să votăm.” 
 
Dl. viceprimar Dan Nicolae Robert:  
 „Pentru ce să votăm? Preşedintele de şedinŃă hotărăşte.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „A părăsit sala de şedinŃe domnul consilier HepuŃ Teodor.” 
 
Numărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 19 în momentul de fa Ńă. 

 
La punctul 14 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe convenabile situate în 
municipiul Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.128/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 15 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe sociale situate în 
municipiul Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.129/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 16 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor locuinŃe din fondul locativ 
de stat către actualii chiriaşi. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „O singură întrebare. Cui îi sunt repartizate aceste locuinŃe?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, sunt chiriaşii care doresc să cumpere. Sunt chiriaşi de ani de zile, 

şi-au plătit toate datoriile la timp, legea ne permite să le vindem dacă dânşii doresc. La Hotărârea 
numărul 129 sunt persoane provenite din casele de copii.”  
 

Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.130/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 17 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hotărâre privind  reglementarea  circulaŃiei  vehiculelor  pe  unele 
străzi  din municipiul  Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „A revenit în sala de şedinŃe domnul consilier HepuŃ Teodor.” 
 
Numărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 20 în momentul de fa Ńă. 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Faptul că această comisie de analiză şi verificare a circulaŃiei vehiculelor şi-a început 

activitatea, vreau să aduc în atenŃie o adresă primită de la AsociaŃiile de proprietari nr. 10 şi nr. 63 
din Hunedoara care solicită o analiză a faptului că de la intersecŃia străzilor G. Topîrceanu cu strada 
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I.L. Caragiale să devină sens unic, şi probabil la următoarea şedinŃă să reuşim să o introducem pe 
ordinea de zi printr-un proiect de hotărâre. Adresa este înaintată Primăriei municipiului Hunedoara 
şi este semnată de un grup de locatari din zonă. Bănuiesc că acum nu se poate face o introducere.” 
 

Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Din acea comisie fac parte membri din PoliŃia municipiului Hunedoara de la Biroul 

rutier, din cadrul departamentului de transport a primăriei de la DirecŃia tehnică. Propunerea 
dumneavoastră va fi luată în considerare în următoarea şedinŃă şi propusă pentru aprobare în faŃa 
Consiliului local.”   

 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „O rugăminte de la locatarii care locuiesc pe strada Poştei. Între Union şi fost Poştă 

mare, să fie o limită de viteză de 15 km. Este dorinŃa locatarilor, deoarece sunt multe maşini.”  
Dl. Cazan Florin:  
 „5 km.” 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „15 km. Este dorinŃa locatarilor, deoarece sunt multe maşini, şi a fost şi un accident 

acolo la Union de vreo două săptămâni.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Colegul meu a notat jos, propunem şi o analizăm împreună cu cei de la circulaŃie.” 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „Deci de la Poştă până la Union, între blocuri.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „În principiu comisia nu este împotriva a ceea ce vor cetăŃenii, dar se ia în considerare 

şi fluidizarea traficului. Dacă nu e o problemă fluidizarea traficului, nu o să fie nici o problemă.”  
 
Dl. Cazan Florin:  
 „E regim de parcare acolo mai mult.” 
 
Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „Se poate considera zonă pietonală.” 
 
Întrucât nu mai sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.131/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 18 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării  sumei de 1.000 lei, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara pentru acoperirea cheltuielilor care vor fi efectuate cu 
prilejul participării d-rei Vasiu Cristina la Festivalurile de Muzică Uşoară care se vor desfăşura la 
Sulina şi Amara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
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- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
 

Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.132/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind suportarea de la bugetul local al municipiului 
Hunedoara a comisionului perceput de furnizorul de servicii pentru operaŃiunile de tranzacŃionare 
online aferente încasării taxelor şi impozitelor locale. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.133/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 20 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul a 2/3 din numărul 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui teren din 
administrarea Consiliului Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a actualilor 
deŃinători ai construcŃiilor. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.134/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 21 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine şi siguranŃă publică 
al PoliŃiei Locale Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 



15 
 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-2 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.135/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 22 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea Hotărârii Consiliului 
Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului anual de achiziŃii 
publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu am nimic de adăugat, vreau doar să menŃionez că în pauză am avut o întâlnire 

cu domnul Ungur de la Manolache Transport. Una dintre rectificări este pentru transport, nu aveam 
suficienŃi bani, primăria avea o convenŃiei cu firma să plătim factura lunii precedente plus 15% din 
datoria pe care am preluat-o din vechea administraŃie. Acea convenŃie a fost făcută acum doi ani, în 
2009, s-a plătit la timp, dar luna aceasta a fost prima luna când am avut alocaŃi insuficienŃi bani şi 
am plătit numai 1.800. În urma acestei rectificări o să vedem dacă putem să plătim înainte de data 
de 24. Vă mulŃumesc.”       

 
- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
- d-lui Demeter Ilie care prezintă raportul comisie de urbanism – aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-3 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.136/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „A părăsit sala de şedinŃe domnul consilier Baloşin Nicolae.” 
 
Numărul consilierilor locali prezen Ńi la şedin Ńă este de 19 în momentul de fa Ńă. 

 
La punctul 23 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor în funcŃie). Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din bugetul local al 
municipiului Hunedoara, a sumei de până la 300.000 lei pentru sărbătorirea “Zilei municipiului 
Hunedoara” şi organizarea „FESTIVALULUI S.O.S. CASTELUL”, în perioada  20-24 iulie 2011. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil.    
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 
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Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 
ansamblu. 

Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-5 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.137/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi se d ă cuvântul (se adoptă cu votul majorităŃii 

consilierilor prezenŃi). Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii organizatorice-organigrama, a 
numărului de personal şi a statutului de funcŃii pentru SPITALUL MUNICIPAL „DR. ALEXANDRU 
SIMIONESCU” Hunedoara. 

 
                 -   d-lui primar care prezintă Nota de fundamentare. 

- d-lui Horvath Zoltan care prezintă raportul comisiei de buget - aviz favorabil. 
- d-lui Cazan Florin care prezintă raportul comisiei juridice - aviz favorabil. 
-    d-lui Gyorfi Jeno care prezintă raportul comisie de comerŃ – aviz favorabil 
-    d-lui NeamŃiu Ioan care prezintă raportul comisiei pentru cultură - aviz favorabil. 

 
Întrucât nu sunt înscrieri la cuvânt, se trece la votarea pe articole şi a hotărârii pe 

ansamblu. 
Titlul hotărârii se aprobă în unanimitate. 
Art.1-4 se aprobă în unanimitate. 
Hotărârea nr.138/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 25 al ordinii de zi - Raport privind sit uaŃia bunurilor apar Ńinând 

Municipiului Hunedoara la 31.12.2010. 
 
La punctul 26 al ordinii de zi - Diverse 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Am o rugăminte, vreau să mă lăsaŃi pe mine prima dată. Am o listă aici cu rapoartele 

de activitate: Aldea Ana Maria, Baloşin Nicolae, BobouŃanu Dan, Culcea Tudorel, Demeter Ilie, 
Drăgoescu Mihai, Farcaş Ladislau, Fărcaş Bianca, GoghiŃă Daniel, HepuŃ Teodor, Munteanu Gigi.”  

 
Dna. Vasilescu Tatiana:  
 „Domnul Drăgoescu nu a fost consilier anul trecut.” 
 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Pe perioada cât a fost anul acesta, iar preşedinŃii de comisii vă rog rapoartele de 

activitate a comisiilor.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „La audienŃele pe care le-am avut ieri au venit trei cetăŃeni din Teliuc, o parte nouă a 

municipiului Hunedoara a fost preluată de la Primăria Teliucu Inferior, în pădurea acea din zona 
Teliucului, acea parte a fost preluată la ultima redistribuire teritorială a localităŃilor din judeŃ, a fost 
cedată de primăria Teliuc şi preluată de către municipiul Hunedoara. Deoarece acea zonă nu a fost 
cuprinsă ca şi zonă la taxe şi impozite la noi, dânşii plăteau taxe şi impozite la zona 4 sau 5 a 
municipiului Hunedoara deoarece acea zonă este în special ca oricare zonă, le-am promis celor 
care au venit în audienŃe că pentru anul viitor o să aibă o zonă separată, şi astfel să putem să le 
reducem taxele şi impozitele. Dânşii nu au apă, nu au asfalt.”  
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Dl. Bobou Ńanu Dan:  
 „E fosta haldă de minereu.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Corect. Pe vremea vechiului regim au defrişat pădurea şi şi-au făcut case, nu sunt 

case chiar ca în oraş. O să facem o zonă specială, iar taxele şi impozitele să fie corespunzătoare, 
pentru că plătesc foarte mulŃi bani. Am venit cu propunerea aceasta, şi o să discutăm şi cu domnul 
secretar, colegii noştri, ca în noiembrie sau când se fac propunerile pentru taxe şi impozite să-i 
cuprindem pentru anul viitor. Vă mulŃumesc, eu numai atât am avut de spus.”     

 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „Cred că vă aşteptaŃi la ce întrebare o să vă pun. Când începe asfaltarea în Răcăştie, 

Zlaşti, Boş, Groş,? Săptămâna aceasta am fost la Răcăştie, dezastru, oamenii plâng…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Cei de la Zlaşti au trecut deja la înjurături.” 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „M-am oprit acolo în sat la Zlaşti, şi m-au întrebat oamenii, cu acel cămin cultural…”  

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Acel cămin cultural a fost câştigat în instanŃă printr-o hotărâre definitivă şi irevocabilă. 

Dacă vă puteŃi imagina, şi numai în România se poate, au câştigat şi drumul. Deci dacă acea 
persoană din Zlaşti care a câştigat căminul cultural vrea să depună cerere la urbanism pentru 
autorizaŃie pentru îngrădirea proprietăŃii, cei de la Boş nu au pe unde să meargă.” 

 
Dl. secretar Aurel Ra Ńă-Bugnariu:  
 „Au până în apă.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Ce judecător a putut să-i dea şi drumul? 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „Deci, când începe asfaltarea sau reabilitarea?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Colegul meu de la DirecŃia Tehnică, cei care au acordul-cadru, respectiv firma Delta, 

lucrează la proiectare. Propunerea noastră la început a fost să extindem acea plombare, dar 
deoarece acel drum este aşa de distrus încât nu se va putea face plombare, s-a propus să se 
renunŃe la un cartier acum în oraş, şi se va intra pe Zlaşti şi pe porŃiunea de intrare la Răcăştie cu 
asfaltare completă. Deci acel drum va fi făcut….”      
 

Dl. Gyofi Jeno:  
 „Începând cu 1 iulie.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
„Nu, ascultaŃi-mă. Va fi făcut cu covor continuu. Dânşii lucrează la proiect, pentru că ei 

făcuseră în iarnă proiectul pentru zonele din municipiul Hunedoara, şi deoarece acea zonă este ce 
mai distrusă din municipiul Hunedoara…”  

 
Dl. Gyofi Jeno:  
 „Am zis să nu vină după aceea iarăşi toamna şi….” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Nu, nu sigur. De asemenea au fost şi doi cetăŃeni din Zlaşti în audienŃele de ieri, luni 

o să avem licitaŃie pentru achiziŃionare utilaje, iar miercuri o să trimitem utilaje să punem temporar 
zgură în aceste gropi, doar pentru perioada până când ne putem apuca de asfaltare, pentru că şi 
aşa trebuiau astupate.”    

 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Deci să fie o informare pentru oameni. Pentru că noi tot le-am zis, şi luna trecută     

le-am zis,că vor începe lucrările acum. Dar toŃi vor spune că toată lumea ne minte.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Domnule consilier, aveŃi dreptate şi dânşii au dreptate, pentru că trebuia să fie făcut 

de mult. Asta e clar, trebuia făcut de mult. Dar, uitaŃi-vă, licitaŃia are trebuia să fie astăzi s-a amânat 
pentru 11 iulie deoarece firmele care au luat caietele de sarcini şi cele interesate să vină la licitaŃie 
au cerut amânare deoarece aveau nevoie de mai multe informaŃii cu privire la acel proiect, care 
este un proiect destul de mare. Mă refer la proiectul de 10 milioane de euro. 

Noi, conform legii trebuie să oferim aceste informaŃii. Nu depinde de noi… Noi am 
primit aprobarea în ianuarie şi credeŃi-ne că din ianuarie, colegii noştri toŃi, de la achiziŃii, de la 
tehnic, lucrează numai pentru acest proiect, să putem să începem lucrările în vara aceasta nu în 
toamnă, nu în  anul viitor. Şi aici ne referim la B-dul Traian, Dacia şi cele cuprinse în 1848. Dar 
firma care are acordul-cadru pe 4 ani continuă aceste lucrări, după cum vedeŃi s-a finalizat, sau mai 
precis 95% este finalizat Micro II, s-a făcut şi ieşirea în str. Bucegi. Măcar domniile voastre ar trebui 
să mergeŃi să vedeŃi cum s-a făcut, menŃionez că în toate cartierele se va face aşa. 

Eu personal sunt mulŃumit, dar dvs. puteŃi să aveŃi opiniile dvs. 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
„În vara asta încep?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Eu discutam de licitaŃia care va fi în 11.” 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Cea de 10 milioane?” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Da.” 
 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Şi cealaltă?” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Care cealaltă?” 
 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Păi erau: una de mare asfaltare şi una de reparaŃie a drumurilor.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „ReparaŃia drumurilor a fost prin plombare. Cei 30 de mii de mp au fost acoperiŃi. De 

asemenea, am vorbit cu colegii de la tehnic, în interiorul cartierelor, unde mai sunt, se va face o 
reevaluare, pentru că acum s-au plombat doar străzile. S-au făcut doar străzile principale, dar în 
cartiere mai sunt gropi. Această situaŃie se va analiza din nou şi se va mai face o licitaŃie sau o 
negociere cu firmele care doresc. Nu a fost licitaŃie, ci o negociere cu firmele, pentru că procedura e 
mai simplă. Deci vom continua şi în cartiere.” 

 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Deci, în luna iulie, în Răcăştie, Zlaşti Boş…” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Boş-ul e făcut domnule. Deci, tot Zlaştiul, de la intersecŃia de la  Castel, spre 

Răcăştier, spre Zlaşti, până la ieşirea din Zlaşti, zona va fi acoperită cu covor asfaltic, cum n-a fost 
niciodată. Vă garantez că mai bun decât cel din Boş.” 

 
Dl. Gyofi Jeno:  
„Deci, din luna iulie.” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Toate informaŃiile noastre sunt că din luna iulie.” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„Am o întrebare şi vreau un răspuns de la domnul primar. Când se vor taxa parcările, 

să luaŃi nişte bani la buget. Să facem ordine în Hunedoara. Fără aceea taxare, nu se face veac!” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Îmi daŃi voie? Firma care a făcut consultanŃă, pentru închirierea parcărilor, s-a 

dovedit, acela a fost dosarul nr.35, în care şi eu şi colegul meu şi domnul łiplea şi d-na Căpâlnă am 
fost daŃi în judecată. Toate documentele au fost făcute, dar deoarece domnul łiplea, la spusele 
dânsului, a declarat că el a controlat firma care a făcut consultanŃa pentru acel studiu de 
fezabilitate, nu putem să facem altul până nu se stabileşte dacă într-adevăr dânsul a controlat 
această firmă, numai instanŃa. Nu cred că ne putem permite să alocăm alte fonduri, cu o altă firmă, 
până nu se stabileşte în instanŃă.” 
 

Dl. Demeter Ilie:  
„Putem face o licitaŃie pentru firma care preia…..” 
 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Bun, dar întrebarea este dacă ne va da voie să folosim acel studiu de fezabilitate.” 
  
Dl. Demeter Ilie:  
„Dar e aprobat prin hotărâre de consiliu, studiul.” 
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Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „Vă rog să îmi daŃi voie să întrebăm….” 
 
Dl. Demeter Ilie:  
„E aprobat prin hotărâre de consiliu, deci ar trebui să putem face paşii următori, pentru 

că noi nu avem treabă cu ei. Pe noi nu ne interesează dacă e legal sau nelegal. A fost aprobat acel 
studiu, noi suntem de acord cu el, ar trebui să facem licitaŃie, pentru firma care va prelua studiul.” 

 
Dl. primar Ovidiu Marius Hada:  
 „E bine să nu pripim, pentru că este proces pe rol. Este o chestie foarte delicată. Deci 

dacă instanŃa va hotărî că acel studiu de fezabilitate a fost făcut bine, sau nu foarte bine… de fapt el 
a fost făcut bine, problema este că domnul łiplea, pentru că lucra în instituŃie nu avea voie nici să 
fie administrator, sau acŃionar în firmele care l-au adus şi nici să controleze acele firme. Dar, 
instituŃia noastră nu avea de unde să ştie, că el a făcut o firmă şi a pus pe cineva, o cunoştinŃă de a 
lui, şi dacă dânsul nu declara în faŃa procurorului, niciodată nimeni nu ştia. Cu atât mai mult noi nu 
aveam de unde să ştim. Firmelor care lucrează cu primăria, noi nu le facem arborele genealogic să 
vedem ce neamuri sau ce prieteni au. Vă mulŃumesc.”  
 

Dl. Cazan Florin:  
„Vă mulŃumesc, doamnelor şi domnilor consilieri, declar închisă şedinŃa de azi a 

consiliului local." 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 
          PREŞEDINTE,                        SECRETAR,                                  ÎNTOCMIT,   
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R O M Â N I A 
JUDEłUL HUNEDOARA 
MUNICIPIUL HUNEDOARA 
CONSILIUL LOCAL 
 
 

MINUTA 
şedin Ńei ordinare  a Consiliului Local al Municipiului Hu nedoara din  data de 30.06.2011 

 
 

 
La punctul 1 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru rectificarea bugetului  local al  

municipiului Hunedoara, pe anul 2011. 
Hotărârea nr.115/2011 se aprob ă în unanimitate. 

 
La punctul 2 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea participării unui 

grup de elevi olimpici din municipiul Hunedoara la tabăra de vară Balatonbereny-Ungaria, în 
perioada 25-31 IULIE 2011. 

Hotărârea nr.116/2011 se aprob ă în unanimitate.  
  
                     La punctul 3 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
2.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru promovarea proiectului cultural „ 
Scriitorii la ei acasă” în vederea  publicării  unei cărŃii a scriitorului Eugen Evu. 

Hotărârea nr.117/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 4 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
16.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu 
prilejul desfăşurării proiectului „Recuperarea valorilor de patrimoniu şi întărirea identităŃii culturale – 
atelier de arheologie experimentală în Castelul Corvineştilor”. 

Hotărârea nr.118/2011 se aprob ă în unanimitate. 
  

La punctul 5 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării sumei de 
6.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara, pentru acoperirea cheltuielilor efectuate cu 
prilejul desfăşurării manifestării culturale „În căutarea cavalerilor pierduŃi”. 

Hotărârea nr.119/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
                    La punctul 6 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului 
serviciului public de alimentare cu apă şi de canalizare în Municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.120/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 7 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

organizare şi funcŃionare a Serviciului Public AdministraŃia PieŃelor, Târgurilor şi Oboarelor,  
Regulamentului de funcŃionare a PieŃei Obor, Regulamentului de funcŃionare a Complexului 
Comercial Dunărea. 

Hotărârea nr.121/2011 se aprob ă în unanimitate. 
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La punctul 8 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind acordarea de  înlesniri  la 
plata impozitului pe clădiri pentru persoanele care au efectuat 15 donări de sânge  consecutive în 
ultimele 60 de luni. 

Hotărârea nr.122/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 9 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  vânzării prin 
licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  26,0 mp situat în b-dul  Corvin nr.9 , înregistrat în C.F. 
Hunedoara nr.63685, nr. CF vechi  335N, nr. cadastral 1775 , aflat în domeniul privat al 
municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.123/2011 se aprob ă în unanimitate.  
 

La punctul 10 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  efectuării 
demersurilor pentru înregistrarea în  Cartea Funciară a  unor terenuri necesare promovării 
proiectului „Extinderea şi reabilitarea infrastructurii  de apă şi apă uzată în judeŃul Hunedoara”,  din 
proprietatea  Statului Român în proprietatea  publică  a municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.124/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 11 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea art. 5 din 

Hotărârea  Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr. 75/2011 privind aprobarea  concesionării   
prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de  23,0 mp situat în str. Rândunicii  bl. 41 , înregistrat 
în C.F. Hunedoara nr. 62682 nr. cad. 62682, aflat în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.125/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 12 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea  concesionării  
prin licitaŃie publică  a  terenului în suprafaŃă de 279,0 mp situat în str. Trandafirilor, înregistrat în 
C.F. Hunedoara nr.63048 provenită din conversia pe hârtie a CF nr. 5792, nr. Top. 2539/57/A, aflat 
în domeniul privat al municipiului Hunedoara. 

Hotărârea nr.126/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 13 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind evacuarea pe cale 
administrativă a persoanei care ocupă fără titlu apartamentul nr. 3 situat în Hunedoara, b-dul. 
Corvin nr. 11, bl. CM1, precum şi a bunurilor existente în apartament. 

Hotărârea nr.127/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 14 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
convenabile situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.128/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 15 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind repartizarea unor locuinŃe 
sociale situate în municipiul Hunedoara. 

Hotărârea nr.129/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 16 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea vânzării unor 
locuinŃe din fondul locativ de stat către actualii chiriaşi. 

Hotărârea nr.130/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 17 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  reglementarea  circulaŃiei  

vehiculelor  pe  unele străzi  din municipiul  Hunedoara. 
Hotărârea nr.131/2011 se aprob ă în unanimitate. 



23 
 

 
La punctul 18 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind  aprobarea alocării  sumei de 

1.000 lei, din bugetul local al municipiului Hunedoara pentru acoperirea cheltuielilor care vor fi 
efectuate cu prilejul participării d-rei Vasiu Cristina la Festivalurile de Muzică Uşoară care se vor 
desfăşura la Sulina şi Amara. 

Hotărârea nr.132/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 19 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind suportarea de la bugetul 

local al municipiului Hunedoara a comisionului perceput de furnizorul de servicii pentru operaŃiunile 
de tranzacŃionare online aferente încasării taxelor şi impozitelor locale.  

Hotărârea nr.133/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 20 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind propunerea de trecere a unui 

teren din administrarea Consiliului  Local al Municipiului Hunedoara  în proprietatea privată a 
actualilor deŃinători ai construcŃiilor. 

Hotărârea nr.134/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 21 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea Planului de ordine 
şi siguranŃă publică al PoliŃiei Locale Hunedoara. 

Hotărârea nr.135/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 22 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre pentru modificarea şi completarea 
Hotărârii Consiliului Local al municipiului Hunedoara nr.33/2011 privind  aprobarea Programului 
anual de achiziŃii publice pe anul 2011, cu modificările şi completările ulterioare. 

Hotărârea nr.136/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

La punctul 23 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea alocării, din 
bugetul local al municipiului Hunedoara, a sumei de până la 300.000 lei pentru sărbătorirea “Zilei 
municipiului Hunedoara” şi organizarea „FESTIVALULUI S.O.S. CASTELUL”, în perioada  20-24 
iulie 2011. 

Hotărârea nr.137/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 
La punctul 24 al ordinii de zi - Proiect de hotărâre privind aprobarea structurii 

organizatorice-organigrama, a numărului de personal şi a statutului de funcŃii pentru SPITALUL 
MUNICIPAL „DR. ALEXANDRU SIMIONESCU” Hunedoara. 

Hotărârea nr.138/2011 se aprob ă în unanimitate. 
 

 
La punctul 25 al ordinii de zi - Raport privind situaŃia bunurilor aparŃinând Municipiului 

Hunedoara la 31.12.2010. 
 

 
 

SECRETAR, 
Aurel RaŃă-Bugnariu 

 

 


